
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 16 oktober 2017 

Afwezig: Rian van Pagee, Fons Kortrijk 

1. Opening en welkom: 
Chris van Tilborg opent de vergadering, heet ons van harte welkom, memoreert de 
afwezigen en feliciteert Ad Blok met zijn nieuwe baan bij Ambulante hulp Midden-Nederland. 
Te zijner tijd zullen we bij Alex Hagenbeek informeren of deze functie zijn positie in de 
participatieraad in gevaar brengt. 
 

2. Vaststelling agenda: we stellen de agenda onveranderd vast. 
 
 

3. Verslag, afsprakenlijst en bijbehorende informatie: 
Redactioneel is het verslag reeds goedgekeurd. Zaken uit het verslag: 
- We hebben verzuimd het open sportpark ter sprake te brengen op het overleg tussen DB 

en gemeente. We zullen dat bij de volgende ontmoeting doen. 
- Jaap Plomp zal ons lidmaatschap bij de Koepel Adviesraden opzeggen. 
- De commissievergadering heeft onze adviezen overgenomen. 
- We hebben een vruchtbaar gesprek gehad met Wij- Putten. 
- Woongemak: het initiatief krijgt een vervolg. We hebben nog wel een vraag aan Tineke 

Hoogendijk. 
- Op 25 oktober is er een bijeenkomst van het reizigerspanel. Verzoek aan de werkgroep 

Wmo daar vertegenwoordigd te zijn. (Fons Kortrijk?) 
- Op 23 oktober bezoekt Edwin van Harten een bijeenkomst van SWP (mantelzorg). 
- Op 29 november is in Utrecht het congres “Gelijk is gelijk” (over de inclusieve 

maatschappij). Chris van Tilborg gaat erheen. We sturen de brief door naar gemeente en 
politiek. 
 
Vooroverleg DB-gemeente: 

- We gaan te zijner tijd adviseren over armoedebestrijding bij kinderen. (concept door 
werkgroep participatiewet) 

- Tineke Hoogendijk komt een aantal vragen bespreken. 
- We verwachten binnenkort de achtmaandsrapportage. 
- De functie van Linda van Borssum staat het lidmaatschap van de participatiewet niet in 

de weg. 
- We nodigen de consulenten uit op onze vergadering van 18 december. 
- We hebben het onderwerp “mobiliteit” gemobiliseerd. 



 
4. Overleg gemeente: Tineke Hoogendijk: 

De reactie op ons advies ten aanzien van de chronisch zieken bestond (en bestaat) wel 
degelijk, maar heeft ons tot op heden niet bereikt. Zij is ergens blijven hangen. Tineke 
Hoogendijk heeft een fysiek exemplaar meegenomen. 
De participatieraad is hogelijk verbaasd over het feit dat de complete commissievergadering 
het advies de tegemoetkoming chronisch zieken te verhogen tot € 385,- overneemt en dat 
vervolgens € 200,- blijft gehandhaafd, omdat dat bedrag in een (reeds verzonden) brief 
vermeld staat. Tineke Hoogendijk memoreert dat de € 200,- al een verhoging was en dat de 
gemeente niet voor verwarring wil zorgen. De brief is overigens ook aan kritiek onderhevig. 
Chris van Tilborg en Jaap Plomp zullen enige voorstellen doen de brief toegankelijker te 
maken. 
Overigens is de respons op de brief groot: 700 aanvragen. Een grondige evaluatie mogen we 
begin 2018 verwachten. 
We hebben ons verbaasd over een inspraakmogelijkheid (gepubliceerd in Puttens Weekblad) 
rond de verordening Wmo 2018. Tineke Hoogendijk geeft aan dat burgers formeel recht op 
inspraak hebben. De gemeente heeft dat nu zo geprobeerd. Je kunt ook stellen dat  het recht 
via de participatieraad loopt, of dat de participatieraad ervoor dient te zorgen dat burgers 
betrokken zijn bij deze materie. Nu niemand van het geboden recht heeft gebruik gemaakt, 
zal herhaling waarschijnlijk uitblijven. 
De onafhankelijk ondersteuning bij keukentafelgesprekken baart ons toch nog zorgen. Putten 
mag zich dan positief onderscheiden ten opzichte van omringende gemeenten, wij vinden 
dat de onwetendheid van cliënten hierover hoge prioriteit dient te genieten. Het is dan aan 
de cliënt hier gebruik van te maken dan wel hierop te variëren. De participatieraad heeft ook 
naar aantallen gevraagd. Tineke Hoogendijk gaat dit alsnog onderzoeken. 
We pleiten er nogmaals voor bij een volgend cliëntervaringsonderzoek het onderdeel 
mobiliteit toe te voegen. Dit is ook regionaal belangrijk. 
Chris van Tilborg noemt bij het project Woongemak de preventieve maatregelen die 
bewoners zouden moeten kunnen treffen. Is er een mogelijkheid (bij krappe beurs) van 
financiering? Tineke Hoogendijk geeft aan dat dit lastig is. 
Ad Blok geeft (nogmaals) aan dat informatie over Jeugd veelal uitblijft; het meeste moet hij 
uit de pers halen. 
Chris van Tilborg dankt Tineke Hoogendijk voor haar komst en inbreng. 
 

5. Werkgroepen: 
- Jeugd heeft een gesprek gehad met Buurtzorg-Jong. Deze ondervindt hinder door de vele 

wisselingen op het gemeentehuis. De werkgroep wil nu in gesprek met Richard Brouwer. 
Buurtzorg-Jong heeft het druk, maar er is geen sprake van lange wachttijden. De tweede 
lijn (en dat is landelijk) zit vast. Buurtzorg-Jong ontvangt signalen dat aanvragen van PGB 
worden ontmoedigd ten faveure van zorg in natura. 
Aan de participatieraad de opdracht de signalen te bundelen en dan de gemeente te 
informeren. 
Ard Kleijer heeft laten optekenen dat in Putten niemand onder de brug hoeft te slapen. 
Helaas is dat (in figuurlijke zin) toch gebeurd, zodanig dat het getroffen gezin naar 
Harderwijk is uitgeweken. 



- Werkgroep Wmo: Edwin heeft een bijeenkomst bijgewoond van het Platform Mantelzorg 
Putten met een expert uit Kennemerland (www.stemvandemantelzorg.nl); tijdens die 
zitting bleek er veel expertise in de zaal te zitten. In Putten blijkt veel goed geregeld. 
 

6. Cliëntervaringsonderzoek Wmo 2017: 
Afgezien van een korte reactie van Fons Kortrijk, blijkt de werkgroep niet in de gelegenheid 
te zijn geweest bij elkaar te komen en een conceptadvies op te stellen.  Edwin van Harten 
zegt de vergadering toe de werkgroep op korte termijn bijeen te roepen. We kunnen dan ons 
advies in de eerste week van november uitbrengen. 
 
Stroud: de vergadering gaat akkoord met contractvoorwaarden van Stroud. Jaap Plomp zal 
een en ander bevestigen. 
 
Communicatie: 
Ter plekke geven we suggesties om de website te actualiseren en te muteren. Wilmy van de 
Beek gaat ze met Theo van de Kamp verwerken en treedt, waar nodig, in contact met Erica 
van der Veen. 
 
Burgerplatform: 
- Jaap Plomp zal de werkgroepsleden een draaiboek toesturen. 
- Plaats: De Huifkar. 
- 6 of 7 workshops, bemensen via gekleurde kaartjes. 
- Ook de huisartsen uitnodigen. 
- Gemeente drukt de brieven en flyers, uitnodiging voor de Jeugd gaan naar Buurtzorg 

Jong. (250 exemplaren). 
- Wilmy van de Beek zorgt voor de advertenties, waarin de workshops genoemd staan. 
- Begin november gaan de uitnodigingen de deur uit. (de virtuele deur). 
- De inleiding moet uitermate kort en gericht op de doelgroep zijn. (maximaal vijf minuten) 

Kennisoverdracht- teambuilding: 

Heidag: het is ons niet gelukt een vrijdag in 2017 te vinden. Chris van Tilborg laat de 
datumprikker nogmaals rondgaan. Wel besluiten we gezamenlijk het kalenderjaar af te 
sluiten. (15 december?) 

 

7. Reflectie: 
We hebben de vergadering als zinvol, ontspannen, maar tijdrovend ervaren. Ad Blok pleit 
ervoor de werkgroepsleden in eerste instantie te laten reageren; daarna kan de voorzitter 
vanuit zijn uitgebreide expertise aanvullen. 
 

8. Rondvraag: 
Jantine Dekker vraagt zich af hoe het met de SWP gaat. Chris van Tilborg zal de coördinator 
uitnodigen. (januari 2018). 



Jaap Plomp: kers op de taart in november? Die zullen we op ons burgerplatform uitreiken. 
We zoeken naar een link met de Jeugd. 
 

9. Sluiting: om 22.05 uur sluit Chris van Tilborg de vergadering. 

 

Jaap Plomp 

 
 


